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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem indulhatott el a Nemzeti Lovas Program?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokat vitatkoztam már a lovas-ügy aktuálisan kinevezett minisztériumi felelősével az elmúlt évek
során  arról,  hogy miért  nem fogadják  meg  a  lovas  ágazat  szereplőinek  javaslatait.  A válaszok
gyakran általánosítók vagy egy-egy beruházásra hivatkozva próbálják meg elhitetni az ágazat iránti
elkötelezettségüket.  Az  egyetlen,  valóban  a  szakma  által  kidolgozott  és  állítólag  Önök  által  is
támogatott Kincsem - Nemzeti Lovas Program azonban időarányosan tekintve siralmasan áll.

Mindezek  alapján  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mikor valósulhat  meg  végre  a
Nemzeti Lovas Program?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 05. 04.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő


